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Verslag van de gecombineerde Algemene Ledenvergadering van de vereniging 
Rijswijkse Golfclub en de Algemene Vergadering van Certificaathouders van de 
B.V. Golfbaan Rijswijk, gehouden op  
20 juni 2022 - Rijswijkse Golfclub, Delftweg 59 te Rijswijk.  
 
 
Bestuur: 
dhr. S.H.B. van Schaik (Steef)     vice-voorzitter en lid golfbaanzaken 
mw. G.M. Wesselingh-Schroots (Dieck) secretaris  
dhr. A. Groenendijk (Aart)       penningmeester 
mw. R.A.M. Vissers (Renée)      lid juridische zaken  
mw. H. Verboom (Hetty)       lid golfsport zaken 
 
Manager: 
dhr. B. Knaap (Bob) 
 
Afwezig met kennisgeving: 
dhr. J. Krul (Hans)       voorzitter 
 
Verslag 
mw. U. Smeele - Notuleren Leiden 
 
1. Opening 
De voorzitter is vandaag niet aanwezig in verband met corona. De heer Van Schaik zal 
daarom de vergadering voorzitten. Hij opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen 
van harte welkom in het bijzonder het erelid de heer Eddy Jonkers de Both en het lid van 
verdienste Folkert Wijnstra. 
 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van Rob Hoogendoorn. De vergadering neemt een 
moment stilte in acht om hem te gedenken.  
 
Er zijn 25 certificaathouders aanwezig, 4 niet-certificaathouders, 1 voormalig lid met 
certificaat, 1 businessclublid en er zijn 5 machtigingen ontvangen. De agenda wordt 
vastgesteld.  
 
2. Notulen 25 oktober 2021 RGC/BV 
Tekstueel en naar aanleiding van de notulen zijn er geen opmerkingen. De notulen worden 
goedgekeurd en vastgesteld.  
 
3. Ingekomen stukken 
De secretaris laat weten dat er ingekomen stukken zijn.  
- Saskia Brand heeft gevraagd naar de status van de nog af te betalen certificaten. 
- Rob Nout heeft zich aangemeld voor de financiële klankbordcommissie en heeft 

opmerkingen ten aanzien van het voorstel rookbeleid op RGC. 
- Een aantal schriftelijke afmeldingen, waaronder 4 steunbetuigingen voor het anti-

rookbeleid.  
De vragen zullen tijdens de vergadering ter sprake komen.  
 
4.  Jaarverslag 2021 
Het jaarverslag 2021 is gepubliceerd op de website en wordt ter kennisgeving aangenomen.  
 
5.  Jaarrekening 2021 RGC 
Toelichting op de jaarrekening 2021: 
De cijfers worden toegelicht door de heer Aart Groenendijk. Het resultaat is € 2.815. De 
accountant heeft de jaarrekening opgesteld en voorzien van een samenstelverklaring. De 
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vereniging betaalt voor de speelrechten aan de BV. In 2020 en 2021 heeft de BV een 
reductie gegeven aan de vereniging. Het bestuur stelt voor het positieve resultaat van 2021 
toe te voegen aan de overige reserves, waardoor het saldo van het werkkapitaal verbetert. 
De jaarrekening staat op de website. Het bestuur heeft de jaarrekening getekend. De 
accountant is akkoord met de jaarrekening 2021. 
 
Ledenaantal 
Na een dal is er weer groei in het ledenaantal, maar de verdeling per lidmaatschap is anders 
dan voorheen. Sinds vorig jaar is het aantal leden toegenomen van 918 naar 933 per 31 mei 
2022.  
 
Bestemmingsreserve  
Leden zonder certificaat betalen een opslag ten gunste van de bestemmingsreserve. 
Daarmee worden de obligaties van de ex-leden afgelost. De aflossing gebeurt in volgorde 
van de opzegdatum. De eerstvolgende op de wachtlijst is iemand die in oktober 2014 heeft 
opgezegd. Momenteel staan er 229 mensen op de wachtlijst. Het totaalbedrag is € 674.000. 
Momenteel zijn er 740 certificaten/obligaties in omloop. In 2021 zijn er 20 ex-leden uitbetaald 
ad € 58.000. Naar verwachting kunnen komend jaar 25 ex-leden de aflossing tegemoet zien 
ter waarde van € 66.000. Een van de vragen van Saskia Brand was of het mogelijk is om 
versneld af te lossen. De penningmeester legt uit dat daarvoor niet voldoende geld 
beschikbaar is.  
Rob Nout vraagt of het klopt dat tijdens een vorige vergadering is afgesproken dat als er 
financieel ruimte komt door het verlagen van de erfpacht of als de hypotheek is afgelost, het 
beschikbare geld gebruikt zou worden voor de aflossing van de certificaten. De heer Van 
Schaik legt uit dat het iets anders ligt. Het is genoemd als een van de opties. Het geld kan 
ook gebruikt worden voor verbetering van de baan. De keuze daarvoor is aan de leden en 
zal op een ALV voorgelegd worden.  
 
Werkkapitaal 
Er is een negatief werkkapitaal ofwel liquidatiesaldo. Het streven van het bestuur is om dat 
bedrag op nul te krijgen om een gezonde financiële basis te hebben. Aan de leden is 
gevraagd om zich te melden als zij over financiële kennis beschikken en mee willen denken. 
Inmiddels hebben 12 leden zich aangemeld voor de financiële klankbordgroep. Met de groep 
wordt bekeken hoe de financiële situatie van de vereniging verbeterd kan worden.   
Peter Berghuis begrijpt dat een negatief werkkapitaal niet prettig is, maar meent dat de 
situatie minder negatief is dan geschetst. De vereniging heeft ruim 900 leden. Dus het gaat 
per lid om een relatief klein bedrag.   
 
Verklaring kascommissie 
Roel Jense meldt dat de kascommissie de jaarrekening heeft doorgenomen en adviseert de 
vergadering de jaarrekening 2021 goed te keuren. De boekhouding wordt keurig 
bijgehouden. Er is een samenstellingsverklaring voor beide jaarrekeningen afgegeven. 
 
Goedkeuring jaarrekening 2021 RGC: 
De voorzitter vraagt de vergadering om goedkeuring van de jaarrekening 2021 van de RGC 
en het resultaat toe te voegen aan de algemene reserves. De vergadering stemt hiermee in 
door het opsteken van de bordjes. De jaarrekening 2021 van de RGC is daarmee 
vastgesteld en goedgekeurd.  
 
6.  Jaarrekening 2021 BV 
Toelichting op de jaarrekening 2021 BV: 
De BV heeft 2021 afgesloten met een winst van € 73.000. In de cijfers is de invloed van 
corona te zien. De omzet van de ballenkaarten en de greenfee zijn gestegen. De 
kascommissie heeft de jaarrekening bekeken.  
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Goedkeuring jaarrekening 2021 BV: 
De voorzitter vraagt de vergadering om goedkeuring van de jaarrekening 2021 van de 
BV Golfbaan. De vergadering stemt hiermee door het opsteken van de bordjes. De 
jaarrekening 2021 van de BV Golfbaan is daarmee vastgesteld en goedgekeurd. 
 
7.  Decharge Bestuur Rijswijkse Golfclub 
Het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid in 2021. 
 
8. Mededelingen van het bestuur 
Erfpacht  
De gemeente heeft de grond laten taxeren. Het taxatiebedrag is erg hoog. De gemeente 
heeft de hele golfbaan getaxeerd, terwijl het eigenlijk gaat over alleen de kale grond. Het 
bestuur heeft daarom aangegeven het niet eens te zijn met het bedrag en een aantal andere 
zaken. Het bestuur heeft besloten om zelf een taxatie te laten doen door de firma Van 
Ameyde. Peter Berghuis vraagt naar het taxatierapport. Bob Knaap legt uit dat het 
vooralsnog om een concept rapport gaat, dus dat het nu niet het moment is om dat te delen.   
 
Rookbeleid 
De verwachting is dat de overheid binnenkort met regels voor het roken komt. Het bestuur 
stelt voor het roken op de terrassen, met uitzondering van het terras achter de 
businessruimte en gelegen boven de ingang, en in de baan niet langer toe te staan. Een 
algeheel rookverbod vindt het bestuur een brug te ver mede gelet op de goede mogelijkheid 
om op het businessterras een veilige en afgezonderde plek te creëren voor onze rokende 
leden. Die plek zal en kan niet overdekt worden en onze horecamensen zullen daar niet 
bedienen. Het bestuur is voornemens om dit beleid op 1 juli 2022 in te voeren.  
Rob Nout heeft een brief hierover geschreven, omdat het rookbeleid in de vorige vergadering 
was genoemd, maar dat er nadien niets vernomen was. Het punt was oorspronkelijk niet 
geagendeerd. Het punt is pas later toegevoegd. Hij heeft bezwaar tegen de procedure. 
Volgens de statuten horen zaken waarover gestemd moet worden, 15 dagen voor de 
vergadering via de agenda bekend te zijn. De e-mail hierover is 5 dagen geleden verstuurd. 
De heer Van Schaik bedankt voor de verwittiging. 
De secretaris wijst erop dat het voorstel persoonlijk gemaild is aan alle leden en dat is 
wezenlijk anders dan vroeger toen de vergaderstukken per post werden toegestuurd. 
Schriftelijk hebben 4 leden aangegeven voor het voorstel te zijn en zijn er geen tegenreacties 
ontvangen. Trudy van der Burg merkt op dat het niet de bedoeling is de rokers als lid kwijt te 
raken. De NGF heeft aangegeven dat in 2025 de golfverenigingen, net als alle andere 
sportverenigingen, rookvrij moeten zijn. Waarom zou RGC eerder extra regels maken? De 
heer Van Schaik meldt dat het voorstel is gemaakt naar aanleiding van een verzoek van een 
lid en dat de meerderheid van de leden waarschijnlijk voor dit rookbeleid is. Gezien de 
eerdere opmerking over de statuten wordt afgesproken dat dit onderwerp tijdens de 
eerstvolgende ALV ter besluitvorming zal worden voorgelegd.  
 
Baanzaken & Baanbezetting  
De nieuwe hoofd greenkeeper en de assistent zijn een aanwinst. Dat leidt tot een duidelijk 
merkbare verbetering van de baan. Voor 2022 hebben de tees en drainage prioriteit maar op 
dit moment is er geen geld wegens een onverwachte tegenvaller: het dak van de 
greenkeepersloods moet gerenoveerd worden wegens asbest. Er is een WhatsApp groep als 
klankbord voor leden over baanzaken. Daarnaast wordt nagedacht over verdere 
optimalisatie van de baanbezetting en het reserveren van starttijden. Het feit dat je maar 2 
boekingen mag hebben in het systeem zal nog beter gehandhaafd moeten worden. Volgens 
mevrouw Ineke Vincent is het onmogelijk om iedere week op 2 vaste dagen te boeken. Na 
een keer spelen zou dat wel kunnen denkt de heer Van Schaik. Na de vergadering zal 
hierover nader worden overlegd.  
De 4 bal wordt de norm zonder verplicht aanvullen. De mogelijkheid tot bijboeken wordt nog 
onderzocht. De 9 holes starttijden voldoen aan de behoeften en vergoten de capaciteit. 
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Ronald Withuis heeft geconstateerd dat regelmatig iemand alleen in de baan loopt. Waarom 
wordt dat niet aangevuld door de caddiemaster? Bob Knaap legt uit dat men bij een 1-bal 
gewoon kan bijboeken. Op de dag zelf mag men een 1-bal spelen op een vrijgevallen 
starttijd. 
 
Wim van Stralen heeft gezien dat kraaien constant afval uit de prullenbakken halen en vraagt 
of daar iets aan gedaan worden. Bob Knaap legt uit dat daar al aan wordt gewerkt.  
 
Golfsport 
Mevrouw Hetty Verboom meldt dat de Werkgroep Sportief Beleid in april is gestart. Het idee 
is activiteiten te organiseren die zorgen voor binding met de club en tussen de leden 
onderling. De WHS-regeling houdt in dat als de baan Qualifying is, alle individuele strokeplay 
en stableford wedstrijden dat per definitie ook zijn.  
In de competitie zijn 6 teams van RGC kampioen geworden. De foto’s worden getoond. 
Dames Senioren 1 zijn zelfs landskampioen geworden. Het team wordt gefeliciteerd. Aan 
ieder van de dames wordt een cadeau overhandigd. Het team bedankt het bestuur hartelijk 
voor de felicitaties, de vier golflessen door de pro, de ballenkaarten en de aandacht voor de 
senioren.  
 
9.  Tussenstand MJP 2023-2027 
De voorzitter geeft een korte toelichting op de geplande update van het Meerjarenplan. In het 
najaar wordt dit plan aan de leden voorgelegd ter goedkeuring. Leden denken hierbij mee 
over financiële, sport- een baanzaken. Het is noodzakelijk om meer marketing te doen om 
jongere leden en dames te werven en te behouden. De strategie van de NGF in deze wordt 
meegenomen evenals hun inspanningen om het imago van golf te verbeteren.  
 
10. Benoeming Bestuurslid  
De secretaris was volgens rooster statutair aftredend in november 2021. Het bestuur stelt 
voor mevrouw Dieck Wesselingh-Schroots te herbenoemen vanaf november 2021 voor de 
komende drie jaar. De vergadering gaat akkoord met de herbenoeming voor een termijn van 
drie jaar.  
 
11. Benoeming Ereleden/Leden van verdienste  
Het bestuur draagt vandaag niemand voor.  
 
12. Rondvraag 
De heer Zandee vraagt of er iets gedaan kan worden aan de fietsenstalling, omdat die niet 
meer toereikend is voor het aantal fietsen. Bob Knaap legt uit dat de scooterrijders worden 
aangesproken op het parkeren. Daarnaast wordt binnenkort tijdelijk geregeld dat de scooters 
op de parkeerplaats geparkeerd kunnen worden.  
 
Rob Nout merkt op dat vaak wordt genoemd dat de club geen geld heeft voor investeringen 
in de baan etc. Zijn voorstel is om wellicht een crowdfunding te doen en het bedrag terug te 
betalen als de financiële situatie beter is. De heer Van Schaik meldt dat een soortgelijk plan 
ook bedacht was voor de bunkerrenovatie en de bomen, maar dat dit mislukt is. De 
werkwijze bleek elders wel geslaagd te zijn. De heer Nout geeft aan, dat het aan de 
propositie lag. Trudy van der Burg vraagt of aan de leden is gevraagd, waarom het niet is 
gelukt. Marian Kleijn stelt voor om de financiële klankbordgroep te vragen hierover na te 
denken. De penningmeester lijkt dat een goed idee en zal dat bij hen neerleggen.  
 
13. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.40 uur de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


